

## 锡比乌孔子学院康斯坦察孔子课堂举行

### HSK 汉语水平考试证书颁发典礼

2017 年 10 月 26 日，锡比乌孔子学院康斯坦察孔子课堂在康斯坦察奥维第乌斯大学图书馆举办了 HSK 汉语水平考试证书颁发典礼。康斯坦察孔子课堂主任金玉兰教授、教学助理艾琳娜，康斯坦察孔子课堂任教老师石在磅、陆毅为到场的 25 名汉语学员颁发了 HSK 汉语水平考试证书。

2017 年 6 月在康斯坦察孔子课堂举办的 HSK 汉语水平考试，共有 60 人参加，最小的仅有 12 岁，最大的将近 60 岁；学员中有政府官员、企业员工、中小学师生、大学生及社会兴趣人员等，他们对汉语教学及汉语水平考试在罗马尼亚东南部地区的推广起到了积极的宣传推动作用。此外，2017 年康斯坦察孔子课堂有一名学员通过了 HSK 四级考试，并有 4 名学员通过参加不同等级的 HSK 考试，获得了到中国参加“暑期中华文化之旅”的机会，2 名学员获得了中国驻罗马尼亚大使馆“中国大使奖学金”。

锡比乌孔子学院康斯坦察孔子课堂迄今已有近七年历史，培养了一批又一批的汉语爱好者。HSK 考试是一次检测汉语学习情况的机会，获得 HSK 等级证书也是对学员汉语水平的认可，能够极大激发学员继续学习汉语的热情。

此次汉语水平考试，康斯坦察孔子课堂的考试过级率达到 90%，这标志着康斯坦察孔子课堂的汉语教学工作迈向了一个新的台阶。

On October 26th, 2017, the Confucius Institute in Sibiu's Constanta

Confucius Class hosted the HSK Certificate Presentation Ceremony at the Ovidius University Library in Constanta. Prof. Jin Yulan, director of Confucius Classroom in Constanta, teaching assistant Elena, volunteer teacher Shi Zaibang and Lu Yi in Constanta, gave the certificate of HSK Chinese Proficiency Test to 25 Chinese students present at the ceremony.

In June 2017, a total of 60 participants took part in the HSK at the Confucius Classroom in Constanta. The youngest was only 12 years old and the oldest was nearly 60 years old. There are government officials, employees, primary and secondary school teachers and students and social interest staff. They have played a positive role in promoting the promotion of Chinese language teaching and Chinese proficiency test in the southeastern part of Romania. In addition, one trainee at the Confucius Class in Constanta 2017 passed HSK Level 4 and four trainees got the chance to attend "Summer Chinese Culture Tour" through taking HSK exams of different grades. Two trainees received Chinese Ambassador to Romania Embassy 's "Chinese Ambassador Scholarship."

The Confucius Institute at the Confucius Institute in Constanta has nearly seven-years history and has trained a batch of Chinese fans. The HSK test is an opportunity to test the learning of Chinese. Obtaining the HSK certificate is also a recognition of the students 'Chinese proficiency and greatly stimulates students' enthusiasm for continuing to learn Chinese.

In the Confucius Class in Constanța, 90% of the students passed the Chinese proficiency test, marking a new stage in Chinese teaching in the Confucius Class in Constanta.



课堂主任金玉兰为学员寇思民颁发 HSK 四级证书



部分获得 HSK 证书的学员合影

